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Protokollsanteckning
Ärende 18. Reviderad förbundsordning för Kommunalförbundet Sjukvård och
Omsorg i Norrtälje

Vi förstår förvaltningens rapport på så sätt att lydelsen på paragraf 14 i
förbundsordningen nu ska ändras till att klargöra att kostnaderna för
kommunalförbundets verksamhet ska, i den mån de inte täcks på annat sätt, täckas
med bidrag från förbundsmedlemmarna.

Det är ett viktigt klargörande. Självklart måste kommunen och regionen ta sitt ansvar
för att Norrtäljemodellen ska klara sin ekonomi. Fortsatta neddragningar i
verksamheten löser inte problemen.

Det ligger också i linje med det vi i Vänsterpartiet skrev i texten till vårt FTB i KSON
angående överenskommelsen inför beslutet den 10:e februari i år. Vi framförde där att:

”Pkt. 14: Skrivningarna handlar om att kommunalförbundet måste reglera ett negativt
räkenskapsår inom tre år. Vi vet att Norrtäljemodellen i flera år varit underfinansierad
av det blågröna styret. Vi vill understryka vikten av att ge Norrtäljemodellen tillräckliga
resurser för att inte hamna i detta läge igen. Vänsterpartiet budgetförslag hade
inneburit förbättringar och utveckling.”

Vänsterpartiet är därför för den nya skrivningen i paragraf 14 och betonar ännu en
gång vikten av att Norrtäljemodellen ges tillräckliga resurser för att utveckla
verksamheterna.
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